
                            
SKOLEBESTYRELSEN 

Fællesskolen Bevtoft - Over Jerstal 

 

Skolebestyrelsesmøde den 13. august kl. 20.00-21.00 
 Over Jerstal. 

 
     
 

Referat. 

 
Fraværende: Morten, Anette 
 
 

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt 
 
 
2. Drøftelse af årshjul (Bilag fra 2019-20) 

- Hvilke temaer skal vi tage fat på i løbet af året?  
  Kom gerne med forslag. 
Der blev foreslået følgende: Mobbe og mediestrategi-Mobil politik-Orientering om prak-

sisvejlederne-Det pædagogiske tilbud i SFO-Nysgerrighed på, hvorfor nogen vælge sko-
len fra-Coronatiltag, hvilke sundhedsmæssig betydning har det-Evaluering af elevrådet 

lokalt og kommunalt. 

Derudover kommer der nogle faste overordnet planlægningsmæssige ting på. 
 

3. Evaluering af principper for lektiehjælp. (Bilag) 
 
- Hvordan fungerer det med de nuværende principper? 

-Kan give en stor spredning eleverne imellem, i forhold til, hvad de når at får lavet. 

-Når de kommer til andre skoler, hvor der er lektier, da mangler de en struktur for, 
hvordan de gør det. 

+Kan give mere engagerede forældre, med en større indsigt i barnets faglige udvikling. 
 
     - Er der behov for justeringer efter ændringer i elevernes timetal? 

Der må gerne være lektier, men tanken er ikke, at det bliver dag til dag lektier. 
Ledelsen kommer med et udspil. 

 
 

4. Meddelelser.  
- Info økonomi 

Alle skolerne i kommunen er blevet tildelt penge fra regeringen i forbindelse med den sidste 
finanslov. Pengene bliver tildelt i forhold til elevantallet. 
Der er 32 skolestartere på Fællesskolen. 
Tobias Hjul er blevet ansat på Fællesskolen. Han er tilknyttet Bevtoft afdelingen. 
 
 

5. Eventuelt 
 

 

Mvh. Kirsten Hjort Kloster, Lisbeth Søkilde, Martin Ottsen og Susanne Rex Jensen 

 
 
 
 


